

Title (en)

Cloth for watertight acoustic and partially translucid stretched walls

Title (de)

Gewebelage für schallgedämmte Spannwände, die teilweise durchsichtig sind

Title (fr)

Nappe pour parois tendues acoustiques étanches et partiellement translucides

Publication

EP 2078796 A1 20090715 (FR)

Application

EP 09290019 A 20090109

Priority

FR 0800122 A 20080109

Abstract (en)

The web (1) has a translucent solid fabric (2) and an opaque perforated fabric (3) that are superimposed and assembled by a peripheral fixing unit (4) e.g. spear, where the web is hooked to rails (5) fixed to a wall (6) and/or ceiling (9) of a room (7). The fixing unit is cooperated with the rails and extended towards a direction opposite to the fabrics. The fabrics (2, 3) are arranged such that the fabric (3) is located on an internal side of the room. A residual space (8) is located between the ceiling and the web.

Abstract (fr)

L'invention a pour obj et une nappe (1) souple destinée à la réalisation de fausses parois telles que des murs ou des plafonds tendus acoustiques, étanches à l'air, aux poussières, à l'eau, et partiellement translucides, accrochée par ses bordures à des lisses (5) fixées aux murs (6) et/ou au plafond d'un local (7) remarquable en ce qu'elle se compose d'une première toile (2) pleine et d'une deuxième toile (3) perforée, superposées et assemblées en périphérie sur un moyen d'accrochage (4) apte à coopérer avec lesdites lisses (5), les première et deuxième toiles (2, 3) étant disposées de manière à ce que la deuxième toile (3) soit du coté intérieur dudit local (7).

IPC 8 full level

E04B 1/84 (2006.01); **E04B 9/30** (2006.01); **E04F 13/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 1/8409 (2013.01); **E04B 9/303** (2013.01); **E04F 13/005** (2013.01); **E04F 13/0867** (2013.01)

Citation (applicant)

- WO 0206604 A1 20020124 - NEWMAT SA [FR], et al
- EP 0013513 A1 19800723 - DAEMPA AS [DK]
- FR 2630476 A1 19891027 - SCHERRER FERNAND [FR]

Citation (search report)

- [YA] WO 0206604 A1 20020124 - NEWMAT SA [FR], et al
- [Y] EP 0013513 A1 19800723 - DAEMPA AS [DK]
- [A] FR 2881765 A1 20060811 - BREVETIX SARL [FR]
- [A] WO 0171116 A1 20010927 - NEWMAT SA [FR], et al

Cited by

FR3077310A1; FR2948392A1; EP2472018A1; FR2970009A1; US10260231B2; WO2011010020A1; WO2014102473A1; WO2019150024A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2078796 A1 20090715; EP 2078796 B1 20120620; FR 2926099 A1 20090710; FR 2926099 B1 20100319

DOCDB simple family (application)

EP 09290019 A 20090109; FR 0800122 A 20080109